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PROTOKOŁ  Nr  XIV/2019

Z  OBRAI)  XIV  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  18  grudnia  2019r.

w sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1. Ohvarcie  XIV  sesiii  shvierdzenie  quorum.
Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  członków

Zarządu,  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę  Szyndler,  kierowników

wydziałów  Starostwa  Powiatowego,  kierowników  jednostek  organizacyjnych,  służby

mundurowe  oraz  wszystkich  przybyłych  gości.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na  tabletach.

Przewodnicząca  poinfornnowała,  że na sali  obecnych  jest  15 radnych  i stwierdziła

quoi'um.

Nieobecni na sesfi.' Wicestarosta Marcźri Brambor, radny Jacek Pieprzyk radny Adam
Pilc  oraz  radny  Paweł  Fźlkoszarski.

Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1 do protokołu.

Lźsta  obecności  gości  stanowi  załącznik  nr  2 do  protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i  nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do przedstawionego  porządku  obrad  są pytania,  bądź

wnioski?

Zgłosił  się  Starosta,  który  poprosił  o wprowadzerńe  do porządku  obrad  projektu

uchwały  w  sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla  PowiatuNowotomyskiego"  dla  pana  Jerzego

Nowaka.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do proponowanego  porządku  obrad  są  jeszcze  jakieś

uwagi  lub  wrńoski?

Glosowano  w sprawie:

wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)
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Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigt'ńew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu

"Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  zostaje  wprowadzony  do porządlcu  obrad  jako  punkt

5aa).

3. Przyięcie  protokołu  z XIII  sesii Rady Powiatu  Nowotomyskiego.
Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że do protokołu  z XIII  sesji  nie  wpłynęły  żadne

uwagi  i poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyjęcie  protokołu  z XIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gniszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XIII  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie międzysesyinym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie

międzysesyjnym  stanośą  załącznik  nr  3 do  protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

5. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019  stanowi  załącznik

iy  4 do protokoht.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że wszystkie  projekty  uchwał,  oprócz  wprowadzonej

na  dzisiejszej  sesji,  były  procedowane  na  komisjach  Rady  i zostały  zaopiniowane  jednogłośrńe

lub  większością  głosów  pozytywrńe.  Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbrńk

o przedstawienie  zmian  do budżetu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  proponowane  zmiany  do budżetu.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/138/2019  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.

b) uchwalenia  zmian w Wieloletniei  Prognozie  Finansowei  Powiatu  Nowotomyskiego
na  lata  2019 -  2029

Projekt  uchwały  w sprcmie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2019 -  2029 stanowi  załącznik  nr  5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały.

Przewodnicząca  poinfortnowała,  źe  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2019  -  2029.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew
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Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXIV/139/2019  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019  -  2029.

c) zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego

Projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego  stanowi

załącznik  nr  6 do  protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały.

Przewodnicząca  poinfo'tmowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

RadaPowiatujednogłośniepodjęła  UchwałęnrXIV/140/2019wsprawiezaciągnięcia

przez  PowiatNowotomyski  kredytu  długoterminowego.

d) sposobu rozpatrzenia  petycii  z dnia 18 listopada  br. złożonei  w interesie  publicznym
w zakresie  zmiany  przepisów  prawa

Projekt  uchwały  w sprawie  sposobu  rozpatrzerńa  petycji  z dnia  18  listopada  br. złożonej  w interesie

publicznym  w zakresie zmiany  przepisów  prawa  stanowi  załącznik  nr  7 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyslcusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

sposobu  rozpatrzerńa  petycji  z dnia  181istopada  br.  złożonej  w interesie  publicznym  w zakresie

zmiany  przepisÓw  prawa.

Wyniki  głosowania
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ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Aa'idrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/141/2019  w sprawie  sposobu

rozpatrzenia  pdycji  z dnia  18  listopada  br. złożonej  w interesie  publicznym  w zakresie  zmiany

przepisÓw  prawa.

e) uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2020  rok

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2020  rok  stanowi

załączmk  nr  8 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2020  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNL  4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXIV/142/2019  w sprawie  uchwalenia

planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  /ź(!  2020  rok.

f) zahvierdzenia  planów  pracy  komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2020 rok

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komźsji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2020

rok  stanowi  załączntk  nr  9 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.
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Głosowano  w  sprawie:

zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2020  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/143/2019  w  sprawie

zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2020 rok.

g) zahvierdzenia  planu  kontroli  Komisii  Rewizyinei  na 2020 rok

Projekt  uchwały  w spraurie  zatwierdzerńa  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2020  rok  stanowi

za%cznik  nr  IO do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na  2020  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)

Konrad  Drąg

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/144/2019  w sprawie

zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na  2020  rok.

h)  określenia  rozkladu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego  w  2020  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  ojcreślerńa  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego  w 2020 roku  stanowi  załącznik  nr  1l  do  protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

określeniarozkładu  godzinpracy  aptek  ogólnodostępnychnatererńe  PowiatuNowotomyskiego

w  2020  roku.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (14)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)

Władysław  Napierała

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/145/2019  w sprawie

określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  /ź([  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego  w 2020  roku.

i) zatwierdzenia  programu  naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnei  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzerńa  programu  naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu

Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr  12  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W  dyskusji  wzięłi  udział:

- Zbigniew  Markowski:

Wiceprzewodniczący  Rady  poinformował,  że w Programie  Naprawczym  wykazano,

że od 2009  roku  szpital  notuje  straty.  Wiceprzewodniczący  Rady  zapytał,  jak  strata  wygląda

w  bilansie?

- Beata  Wolanin:

Główna  Księgowa  SP ZOZ  odpowiedziała,  że ujemny  wynik  finansowy,  który  jest

generowany  od roku  2009  skutkuje  tym,  że z roku  na rok  zmniejsza  się  wartość  majątlcu.  Kiedy

dodawana  jest  strata,  umniejsza  się  kapitał  własny.  Patrząc  na rok  2018  -  2019  kapitał  szpitala

będzie  wynosił  8 mln  zł. W  momencie,  kiedy  jednostka  zacznie  generować  zysk,  pokrywana

będzie  strata  z lat  ubiegłych.  Patrząc  na prognozę  do roku  2021,  jednostka  się nie  zbilansuje.

- Zbigniew  Markowski:

Wiceprzewodniczący  Rady  zapytał,  czy  jest  to brane  pod uwagę  do zdolności

kredytowej?

- Beata  Wolanin:
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Główna  Księgowa  SP ZOZ  odpowiedziała,  że tak i dla banku  szpital  nie jest

wiarygodnym  klientem.

- Zbigniew  Markowski:

Wiceprzewodniczący  Rady  zapytał,  kiedy  szpital  wyjdzie  na tzw.,,zero"?

- Tomasz  Przybylsłci:

Dyrektor  SP ZOZ  odpowiedział,  że nie  jest  w stanie  tego  określić.  Dołożono  wszelkich

starań, aby z ubiegłorocznego  wyniku,  gdzie  strata  wyniosła  5,5 mln  zł, w tym  roku  strata  była

niższa  niż  kwota  amortyzacji.  Dyrektor  dodał,  źe nie przewiduje  się  też, aby finansowanie

z budżetu  Państwa  drastyczrńe  się  podniosło.

- Adam  Frąckowiak:

Radny  zapytał,  czy  na poczynionych  oszczędnościach  nie stracą  pacjenci  poprzez

obniżerńe  jakości  leczerńa?

- Tomasz  Przybylski:

Dyrektor  SP ZOZ  odpowiedział,  że pacjenci  nie stracą,  ponieważ  nie będzie  tak

ostrych  cięć  na środkach  na leczerńe  pacjentów.

- Adam  Frąckowiak:

Radny  poinformował  o sytuacji,  która  miała  miejsce  w szpitalu  i dotyczyła  Jego

rodziny.  Dla  osoby,  poważrńe  chorującej,  będącej  w szpitalu,  która  odczuwała  silne  bóle,

Radny  musiał  prosić  pielęgniarkę  i lekarza,  aby  podano  leki  przeciwbólowe.  Następnie  Radny

poinformował  o zachowaniu  pielęgniarki,  która  była  zbulwersowana  na zwrócenie  się  do niej

przez  strasząpacjentkę  słowami:,,siostro".  Radny  poprosił  takźe  o to, abypielęgniarki,  lekarze,

a nawet salowe  posiadały  jakieś  identyfikatory.  Dla  Radnego  zachowarńe  pielęgniarki  wobec

starszej pacjentki  jest skandaliczne.  Radny  uważa,  źe nazywanie  pielęgniarki,,siostrą"  nie  jest

niczym  niegodnym.  Radny,  porńeważ  w ostatrńm  czasie  bardzo  dużo  przebywał  w szpitalu

i miał  okazję  przyjrzeć  się zachowaniu  lekarzy  i pielęgniarek,  zaapelował  do Dyrektora  SP

ZOZ,  aby  personel  szpitala  wykazał  większe  zrozumienie  dla  pacjentów,  którzy

niejednokrotnie  bardzo  cierpią.

- Tomasz  Przybylski:

Dyrektor  SP ZOZ  poinformował,  że weźmie  ten głos pod uwagę  i porozmawia

z personelem oddziałów.  Dyrektor  dodał,  że personel  posiada  etykiety,  zwłaszcza  lekarze

i pielęgniarki,  a jeżeli  chodzi  o salowe,  to rńe zostały  etykiety  wprowadzono  bo nie  widziano

takiej potrzeby. Odnośnie  zwracania  się do pielęgniarek,,siostro",  może  to być  dla  niektórych

nietaktem,  tak samo  jak  pielęgniarki  zwracają  się  rńeraz  do pacjentek  słowami,,babcia".  Jest

to indywidualne  podejście  do osoby.  Dyrektor  stwierdził,  że nie  do końca  zgadza  się  ze słowami

radnego  Adama  Frąckowiaka.

- Adam  Frąckowiak:

Radny  poinformował  o sytuacji,  która  miała  miejsce  w szpitalu.  Radny  poinformował

lekarza, że chwytając  się wszelkich  sposobów  pomocy  choremu  synowi,  podaje  kapsaicynę.

Na  tą  informację  lekarz,  z którym  Radny  rozmawiał  obrócił  się  i odszedł  bez słowa.  Radny

stwierdził,  że lekarz nie  powinien  się  tak  zachować.  Podobne  zachowania  lekarzymiałymiejsce

takźe w stosunku  do innych  osób,  z którymi  Radny  rozmawiał.  Radny  poprosił,  aby  lekarze

bardziej  po ludzku  traktowali  pacjentów,  co mają  zapisane  w etyce  lekarskiej.

Przewodnicząca  zakończyła  dyskusję  i złożyła,  ze strony  wszystkich  Radnych,  wyrazy

współczucia  dla radnego  Adama  Frąckowiaka.  Przewodrńcząca  ubolewa,  że Radny  w tak
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trudnych  momentach  życia  trafił  na  niekorzystne  zachowania  personelu  medycznego.

Przewodniczącej,  jako  lekarzowi,  trudno  jest  słuchać  o takim  zachowarńu  lekarzy.

Przewodnicząca  dodała,  że głos  Radnego  jest  bardzo  cenny  ipoprosiła  Dyrektora  SP ZOZ,  aby

przeprowadził  rozmowy  z personelem  szpitala  i spróbował  wprowadzić  wyższe  standardy

zachowania  wobec  pacjentów.  Na  koniec  Przewodnicząca  wyjaśniła,  że metoda  leczenia

kapsaicyną  nie  może  być  podjęta  przez  lekarza,  ponieważ  nie  jest  potwierdzona  badaniai'ni

i dopuszczona  do stosowania,  o czym  lekarz  powinien  był  grzeczrńe  poinformować  Radnego.

Odnośnie  używania  słowa,,siostro",  które  było  stosowane  parę  lat  wstecz,  Przewodrńcząca

stwierdziła,  że czasami  należy  dumę  schować  i zrozumieć,  że osoba,  która  tak  się  zwraca  jest

chora  i cierpiąca.  Przewodnicząca  ubolewa  teź nad  tym,  że osoba  z rodziny  radnego  Adama

Frąckowiaka  była  narażona  na ból  i cierpienie,  gdzie  lekarz  w przypadku  tak  ciężkich  chorób,

powinien  przede  wszystkim  zapobiegać  cierpieniu.

Głosowano  w  sprawie:

zatwierdzeniaprogramu  naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (14)

Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester

Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)

Dańusz  Chłopek

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/146/2019  w sprawie

zatwierdzenia  prograwi  naprawczego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

i) zmiany  uchwały  nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  27 lutego  2019 r.

w sprawie określenia  zadań z zakresu rehabilitacii  zawodowei  i społecznei osób

niepełnosprawnych  zamieszkuiących  na terenie Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacii  Osób
Niepełnosprawnych  w 2019 roku

Projekt uchwały zmieniającej  w spraw'ie określenia  zadań  z zakresu rehabźlitacfi  zawodowejispołecznej
osób niepełnospraurnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone

środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2019 roku stanowi  załącznik  nr 13

do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Radni  otrzymali  trzy  wersje  uchwały  i głosowana

będzie  trzecia  wersja,  która  uwzględnia  wnioski  złożone  na Komisji  Budżetowej  i Rozwoju
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Gospodarczego.  Przewodnicząca  dodała,  że w uchwale  zmieniła  się  kwota,  ponieważ  cały  czas

są  rozliczane  dofinansowania.  Po uwagach  ww.  Komisji  został  poprawiony  także  gl uchwały.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusii  wzięli  udział:
- Zbigniew  Markowski:

Wiceprzewodniczący  Rady  wyjaśnił,  czego  dotyczyły  uwagi  Komisji  Budżetowej

i Rozwoju  Gospodarczego.

Glosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  27  lutego

2019  r. w sprawie  określerńa  zadań  z zakresu  lehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób
niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2019

roku.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/147/2019  zmieniającą  uchwałę

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacfi  zawodowej i społecznej osób
niepełtiosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną

przeznaczone  środkiPaństwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2019
roku.

k)  szczegółowych  wymogów  dotyczących  raportu  o stanie  powiatu

Projekt  uchwały  w sprawie  szczegółowych  wymogów  dotyczących  raportu  o stame powiatu  stanowj

załącznik  nr  14 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

szczegółowych  wymogów  dotyczących  raportu  o stanie  powiatu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:
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ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/148/2019  w  sprawie

szczegółowych wymogów dotycr4cych raportu o stanie powiatu.

l) rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Starosty  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Starosty  Nowotomyskiego  stanowi

załącznik  nr  15  do protokoht.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

rozpatrzenia  skargi  na działalność  Starosty  Nowotomyskiego.

Wvniki  głosowania

ZA:  14, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imieru'ie:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)

Ireneusz  Kozecki

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brarnbor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/149/2019  w sprawie

rozpatrzenia skargi ng działalność Staro$  Nowotomyskiego.

m) rozpatrzenia  skargi na Dyrektora  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznei

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej

stanowi  załączmk  nr  16  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Poradni  Psycho1ogiczno-Pedagogicznej.

Wyniki  głosowania
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ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYM[JJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

RadaPowiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr)«IV/150/2019  wsprawie  rozpatrzenia

skargi  na  Dyrektora  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej.

n) zamiaru  liłovidacii  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu

Projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu

stanowi  załącznik  nr  17  do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że uchwały  od ppkt  ,,n"  do ,,s"  zostaną  omówione

w pakiecie,  natomiast  głosowanie  odbędzie  się oddzielnie  dla  każdej  z uchwał.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  -  Marek  Nyćkowiak

poinformował,  że przedmiotowe  uchwały  zostały  przygotowane  w związku  z wnioskami

dyrektorów  szkół  w  sprawie  przeprowadzenia  likwidacji  szkół,  do których  od wielu  lat  rńe jest

prowadzony  nabór.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/151/2019  w sprawie  zamiaru

likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  )4) Zbąszyniu.

o) zamiaru  likwidacii  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru  likwidacji  I  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Nowym

Tomyśht  stanowi  załącznik  nr  18  do protokołu.

str  12



Głosowano  w sprawie:

zamiaru  likwidacji  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/152/2019  w sprawie  zamiaru

likwidacji  ILiceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu.

p) zamiaru  likwidacii  Szkoły  Policealnei  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawźe  zamiaru  libvidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyśht

stanowi  załącznik  nr  19 do  protokołu.

Glosowano  w sprawie:

zamiaru  likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/153/2019  w sprawie  zamiaru

likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla Doros%ch  w Nowym Tomyślu.

r) zamiaru  likwidacii  Szkoły  Policealnei  dla Młodzieży  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru  likwidaqi  Szkoły  Policealnej  dla  AiRodzieżq  w Novęm  Tomyślu

stanowi  za%cznik nr 20 do protokołu.

Glosowano  w sprawie:

zamiaru  likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Młodzieży  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4
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Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/154/2019  w sprawie  zamiaru

likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Młodzieży  w Nowym  Tomyślu.

s) zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolnei  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Bursy Szkolnej  w Nowym Tomyśl ustanowi  załącznik

nr  21 do protokołu.

Głosowano  w  sprawie:

zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolnej  w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMIJJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:4

Wyniki  imienne:

ZA  (15)

Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/155/2019  w sprawie  zamiaru

likwidacji  Eursy  Szkolnei  w Nowym  Tomyślu.

Przewodrńcząca,  o godńnie  13.45  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  14.00.

Na  sali  obecnych  14  radnych.

Po  przerwźe  nieobecny  również  radny  Konrad  Drąg.

t) ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  poiazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz
wysokości  kosztów  z tym  związanych

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenźa  wysokości  opłatza  usxmięcie  pojazdów  z drogiiich  przechowywanie

oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych  stanowi  załącznik  nr  22 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyslcusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.
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Głosowano  w  sprawie:

ustalerńa  wysokości  opłat  za  usurńęcie  pojazdów  z drogi  i ich  przechowywanie  oraz  wysokości

kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA  (14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  )«IV/156/2019  w sprawie  ustalenia

wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogiiich  przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów

z fflm związanych,

u) zmiany  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zaięcie  pasa drogowego
na cele  niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i ochroną  dróg,

których  zarządcą  iest Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  svysokości  stmek  opłat  za zajęcie  pasa

drogowegonacelerńerwięanezbudową,  przebudową,  remontem,  utrrymaniemiochronądróg,  któiychzarządcą

jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr  23  do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  otrzymali  drugą  wersję  uchwały.

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  - Tomasz  Antuszewski  omówił

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zajęcie  pasa  drogowego  na

cele  niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i ochroną  dróg,  których

zarządcą  jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/15  7/2019  zmieniającą  uchwałę

w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa  drogowego  na  cele  niezwiązane
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z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i ochroną  dróg,  których  zarządcą  jestZarząd

Powiatu  Nowotomyskiego.

w)  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów

pływaiących  w roku  2020

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcieiprzechowywarńe  statków  lub  innych

obiektów  pływających  w roku  2020 stanowi  zakycznik  nr  24 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Glosowano  w  sprawie:

ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub innych  obiektów

pływających  w  roku  2020.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/158/2019  w sprawie  ustalenia

wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w

roku  2020.

x) wyrażenia  zgody na zawarcie  koleinej  umowy  użyczenia

Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażerńa  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia  stanowi  załącznik

nr  25 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

str: 16



NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XIV/159/2019  w sprawie  wyraienia

zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia.

y) pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowei  nr  2727P na terenie  gminy  Zbąszyń  (ti. działki
o nr  ewid.  1442 obręb  301506 4.0001 Zbąszyń)

Projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2727P  na  terenie  gminy  Zbąszyń

(tj. działki  o nr  ewid. 1442 obręb  3015064.  OOOI Zbąszyń)  stanowź  zakycznik  nr  26 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

pozbawienia  kategońi  drogi  powiatowej  nr 2727P  na terenie  gminy  Zbąszyń  (tj. działki

o nr ewid.  1442  obręb  3015064.0001  Zbąszyń).

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYM[JJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

RadaPowiatujednogłośniepodięła  Uchwałęnr)«IV/160/2019wsprawiepozbawietzia

kategorii  drogi  powiatowej  nr  2727P  fl(!  terenie  gminy  Zbąszyń  (tj. działki  o /ź/'  ewid.  1442

obręb  3015064.0001  Zbąszyń).

z) pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowei  odcinka  drogi  nr  2759P od km O,OOO do +0,925

łan na terenie  gminy  Miedzichowo  (ti. działka  o nr ewid. 75 i część działki  88, obręb
301503  2.000  Piotry)

Projekt  uchwały  w sprawie  pozbawierńa  kategorii  drogi  powiatowej  odcinka  drogi  nr  2759P  od  km O,OOO

do +0,925  km na  terenie  gminy  Miedzichowo  (q. działka  o nr  ewid.  75 iczęść  dńałki  88, obręb  3015032.000

Piotry)  stanowi  załączmk  iy  27 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dysłcusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Glosowano  w sprawie:

pozbawienia  kategońi  drogi  powiatowej  odcinka  drogi  nr 2759P  od km O,OOO do +0,925

km na terenie  gtniny  Miedzichowo  (tj. działka  o nr ewid.  75 i część działki  88, obręb

3015032.000  Piotry).
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Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

RadaPowiatujednogłośniepodjęla  UchwałęnrXIV/161/2019wsprawiepozbawienia

kategorii  drogi  powiatowej  odcinka  drogi  nr  2759P  od  km  O,OOO do *0,925  km  na terenie

gminy  Miedzichowo  (tj. działka  o nr  ewid.  75 i część  działki  88, obręb  3015032.000  Piotry).

aa) przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  pana  Jerzego

Nowaka)

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu"Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  pana

Jerzego  Nowaka)  stanowi  załącznżk  nr  27 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w przypadlcu  tego projektu  nie ma dyslcusji

na  sesji,  a wniosek  o nadanie  Tytułu  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  komisje  rady.

Głosowano  w sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  pana  hrzego  Nowaka).

Wyniki  glosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYM[JJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imieru'ie:

ZA(14)

Dańusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXIV/149/2019  w sprawie  przyznania

tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla pana  Jerzego  Nowaka).

6. Apel Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  podięcia  rozwiązań  w kierunku

poprawy  sytuacii  kadrowej  i finansowei  w systemie opieki  zdrowotnej.

Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  podjęcia  rozwiązań  w kierunku  poprayvy  sytuacji

kadrowej  ifinansowej  w systemie opieki  zdrowotnej  stanowi  za%czmk  nr  27  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  przedmiotowy  Apel  został  przygotowany

na wniosek  przedstawicieli  NZOZ-ów  oraz  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury
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i Polityki  Społecznej.  Na  wniosek  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  dopisano

także,  że Apel  zostanie  przesłany  do Naczelnej  Izby  Lekarskiej.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszarńe  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusii  wzięli  udział:
- Sylwester  Kamyszek:

Radny  poinformował,  że na komisji  wystąpił  z wrńoskiem,  aby  Apel  przesłać  także

do Naczelnej  Izby  Lekarskiej.

Głosowano  w sprawie:

Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  podjęcia  rozwiązań  w kierunku  poprawy

sytuacji  kadrowej  i finansowej  w systemie  opieki  zdrowotnej.

Wyniki  głosowania

ZA:  14,  PRZECIW:  O, WSTRZYłS/IUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA  (14)

Dariusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,

Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław

Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Paweł  Wilkoszarski

Rada  Powiatu  jednogłośnie  przyjęła  Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

nr  XIV/1/2019  w sprawie  podjęcia  rozwiązań  w kiertmku  poprawy  sytuacji  kadrowej

i  finansowej  w systemie opieki  zdrowotnej

7. Sprawozdanie  z działalności  Komisii  Rewizyinei  za 2019 rok.

Kserokopia  sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2019  rok stanowi  załącr.nik

nr  28 do protokołu.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej

za  2019  rok  zostało  udostępnione  w  wersji  elektronicznej,  a także  było  procedowane

na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  rńe  zgłosił.

Przewodnicząca  stwierdziła,  że Rada  przyjęła  sprawozdarńe  z działalności  Komisji

Rewizyjnej  za 2019  rok.

8. Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonei  w Powiatowym  Urzędzie  Pracy
w Nowym  Tomyślu.

KserokopźasprawozdanźazwynikówkontroliprzeprowadzonejwPowiatowym  UrzędziePracywNowym

Tomyślu  stanowi  załącznik  nr  29 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  m6wców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  stwierdziła,  że Rada  przyjęła  sprawozdarńe  z wyników  kontroli

przeprowadzonej  w  Powiatowym  Urzędzie  Pracy  w  Nowym  Tomyślu.

9. Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  w Samodzielnym  Publicznym

Zaldadzie  Opieki  Zdrowotnei  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Kserokopia  sprawozdania  z wyników  kontroli  przeprowadzonei  w Samodńelnym  Publicznym  Zakładzie

Opieki  Zdrowotnej  imievxia doktora  Kazimierza  Hołogi  w Novęm  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr 30 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  stwierdziła,  że Rada  przyjęła  sprawozdanie  z wyników  kontroli

przeprowadzonej  w Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu.

IO. Interpelacie  i zapytania  Radnych.
Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  chciałby  złożyć  interpelację  bądź  zapytanie?

Radny  Krzysztof  Pacholak  złożył  interpelację  w sprawie  wypracowania  modelu

planowania  inwestycji  i remontów  w dłuższym  horyzoncie  czasowym,  na terenie  wszystkich

gmin  powiatu  nowotomyskiego,  rozłożonych  w  sposób  równomierny.

Kserokopia  źnterpelacjj  stanowi  załączmk  nr  31 do protokoł'tt.

Przewodnicząca  przekazała  interpelację  na  ręce  Starosty  Nowotomyskiego

i poinfornnowała,  że odpowiedź  będzie  udzielona  na  piśmie.

ll.  Wolne  głosyiwnioski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że otwiera  listę  mówców.

W dyskusii  wzięli  udział:
- Adam  Frąckowiak:

Radny  zwrócił  się  do Starosty,  któryjest  także  Przewodniczącym  Rady  Społecznej  przy

SP ZOZ  w  Nowym  Tomyślu  i zwrócił  uwagę,  że protokół  z poprzedniego  posiedzenia  rady

otrzyinał  po 3,5 miesiącu.  Radny  stwierdził,  że protokoły  z posiedzeń  Rady  Społecznej

są sporządzane  mało  szczegółowo,  nie  ma ujętych  wszystkich  wypowiedzi,  a zadawane

podczas  posiedzenia  pytania  są napisane  skrótowo.  Radny  poprosił,  aby  protokoły  z Rady

Społecznej  były  sporządzane  podobnie  jak  protokoły  sporządzane  przez  Biuro  Rady,  ponieważ

te są  sporządzone  należycie.

- Sylwester  Kamyszek:

Radny  poruszył  problem  dotyczący  afrykańskiego  pomoru  świń.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  ustosunkował  się  do przedstawionych  uwag  i informacji.

12. Zamknięcie  XIV  sesii Rady Powiatu  Nowotomyskiego.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja  Rady  Powiatu  planowana  jest

na  30  gnidnia  br.  Przewodrńcząca  złożyła  życzenia  noworoczne  wszystkim  radnym,

pracownikom  Starostwa,  instytucjom  i mieszkańcom  Powiatu.

Przewodnicząca  Rady  o godz.  14.35  zarnknęła  obrady  XIV  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obradXIVsesji  Rady  Powiatu  stanowi  zał4cznik  nr  32 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

,o Cś:c=  C/lgKL-(frg-
%nŃ  Gruszka

Przygotował(a):  Patiycja  Dembniak,  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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